
Forretningsudvalgsmøde DPF 

Den 18. april 2016 kl. 12:00  

Idrættens Hus 

KUF Mødelokale 

Brøndby Stadion 20 

2605 Brøndby 

Indkaldt af: 

Referent: 

Lars Friis 

Pernille Toft 

Deltagere:  Lars Friis, Robert Kristiansen, Mette Ryberg Pedersen, Pernille Toft 

Referat 

1. Status på økonomien

Mette refererede fra møde med intern revision. Helt generelt er alt fundet i fineste orden. Mette 

informerede om sponsorer. Vi har fået tilsagn fra FÆRGEN om sponsorat på 10 rejser i 2016.

Vi skal huske at informere om sponsoraterne på Facebook.

Kontrakten med AL Bank skal genforhandles senest september. (Mette og Robert).

Der er blevet tegnet sundhedsforsikring på Kenneth og Pernille.

Likviditetsrapport og månedsrapport bliver udsendt tirsdag.

2. Nyt fra sekretariatet

Pernille informerede om sekretariatets flytning af lokaler den 29/4, om sekretariatsledermøde 
forud for DIF årsmøde og om aflysning af DONG arrangement.

3. Gennemgang af B-møde dagsorden

Forretningsudvalget gennemgik dagsorden til det kommende bestyrelsesmøde.

4. Bestyrelsens retningslinjer

Code of Conduct

Politik for brug af sociale medier

FU anbefaler bestyrelsen at godkende de fremsendte forslag.

5. DIF Årsmøde

Lars deltager fredag og lørdag

Mette deltager fredag og lørdag indtil kl. 12

Pernille deltager lørdag

6. Repræsentantskabsmøde november 2016

DPF er vært for repræsentantskabsmøde i 2016

Vi har bestilt lokale i Karlslunde.

Planen er, at DPF fremover påtager sig værtsskabet for repræsentantskabsmøderne, både i øst 
og vest.

Vi forhører os hos DGI om muligheden for at leje os ind Vingsted i 2017.

7. Inventar og kontorartikler

Der indkøbes nye kontorstole til sekretariatet.

Der bliver evt. behov for udskiftning af andet inventar og kontorartikler i forbindelse med 
flytningen. 



Overskridelse af budgettet på en ramme på 10.000,- godkendes hermed af 

Forretningsudvalget. 

 

8. Konsekvenser af beslutningen om gratis deltagelse i SLT for nye klubber. 

Konsekvensen accepteres som en mulig budgetafvigelse. 

 

9. Formandsmøde 

Vi inviterer til formandsmøde lørdag den 8. oktober kl 9-11 i idrættens Hus. 

 

10.  Drøftelse af mulighed for tilmelding via DPF til klubbernes turneringer og øvrige 

arrangementer 

Pernille kigger på mulighederne omkostninger til og de deraf afledte konsekvenser. 

 

11. Petanqueskole… vil DPF give tilskud 

Som udgangspunkt skal økonomien hvile i sig selv.  

Petanqueskole betragtes som uddanneles og beslutning om pris og indhold og yderligere 

detaljer bør derfor træffes af TDUU. 

 

12. Facebook annoncering  

Forretningsudvalget er positivt indstillet overfor at afprøve det på en konkret event, hvor vi 

kan måle effekten. 

 

13. Øvrigt 

Vi kunne godt tænke os at der blev etableret en ”Petanquesportens dag” i samarbejde med 

DGI. Kenneth og Pernille vender muligheden på deres møde med DGI. 

 

Vi skal huske at annoncere begivenheder på Facebook. 

 

Det er nu muligt at ansøge Kulturministeriet om tilskud til konsulentvirksomhed og 

medarbejderuddannelse. Pernille kigger på kursusmuligheder. 

 

 

 

 

 

 

 

 


